
I NTE R P ELACJA/ZAPYTAN I E 

R a d n y Przemysław Pawl ik 
(imię i nazwisko) 

SESJA 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

w dniu 29.06.2017 r. 

Proszę o odpowiedź w sprawie: 

Proszę o informacje czy w najbliższym czasie planowane są naprawy nawierzchni 

asfaltowej na odcinku drogi ul. Sucharskiego. Dotyczy kilku bardzo dużych dziur w asfalcie 

na odcinku od Koźla przez przejazd kolejowy aż do przedszkola. Proszę o sprawdzenie stanu 

drogi i -wykonanie napraw ubytków. 

Przemysław Pawlik 

~IrYhi~~ 
(podpis) 
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